DOMNĚNKA
Lex.: neprokázaný názor
Slovotv.: výsledek děje, to, co se někdo domnívá
Základové slovo: domnívat se
Souvisí s všeslovanským mníti (odvozená a příbuzná slova např. domnělý, pomník, pomněnka, vzpomínka, paměť, památka aj.) a míniti (vymíniti, výminek, zmínka aj.), v praslovanštině kořen –mьn- s následným různým střídáním jeru.
Slovotvorný základ: domň-  
Slovotvorný prostředek: - enka 
Přípona u výsledků děje chápána spíše jako varianta přípony –ka (např. přihláš-ka, námit-ka, dodáv-ka, ale myšl-enka, domn-ěnka). 
[bookmark: _GoBack]Obvyklá je přípona -enka jako formnat k tvořené názvů prostředků: plav-enka, strav-enka, vstup-enka aj.
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